
Gradivo bi moralo biti krajše
Konferenca delegacij, ki jo sestavljajo delegati Toplarne, KEL in

EUuxa, imajo nalogo skupno reševati probleme, ki se nanašajo na
njihove organizacije združenega dela. Vsaka delegacija posamično
obravnava probleme, ki so na dnevnih redih sej posameznfli zborov
in skupščine, zavzemajo enotna stališča, ki jih na konferenci dele-
gacij ponovno obravnavajo in končno oblikujejo v sklep, ki naj ga
delegat konference zastopa na seji zbora ali skupščine.

In kaj so nam povedali dele-
gati Toplarne?

,,Gradivo, ki ga moramo pre-
študirati dobimo pravočasno,
vendar bi moralo biti veliko
krajše oziroma bolj zgoščeno."
V isti sapi pa so pripomnili:

,,Nekatera tolmačenja pa so
preskromna ali preveč splošna,
predvsem kadar gre za dajatve,
ki naj bi jih TOZD namenile
družbi."

Prav zato so delegati včasih v
nezavidnem položaju, ko mo-
rajo prikazovati potrebe druž-
be, ne morejo pa s konkretnimi
predlogi pokazati objektivnih
potreb. (Problemov pa seveda
ni tedaj, ko je govor o potrebah
za kolektiv ali posameznih de-

lavcev.) Vsekakor bi morali
imeti člani kolektiva več po-
sluha tudi tedaj, ko je treba od-
ločati o stvareh, ki jih morajo
podpreti kot člani kolektiva, ne
pa da puste to na ramah dele-
gatov. Preveč jih stoji ob strani,
češ bodo že opraviii delegati
samL"

Vsekakor ima delegatski si-
stem veliko prednosti, saj se ko-
lektiv dobro zaveda, da o vseh
važnejših stvareh ne odloča le

nekaj ljudi, temveč sleherni
član kolektiva. Ob vsem tem pa
imajo delegati vToplarni veliko
volje in menijo. da so seje zbo-
rov in skupščine učinkovite,
kot napr. razprava o stanovanj-
ski politiki in o poročilu Sose-
ske, saj je bilo danih veliko
umestnih pripomb, ki so našle
svoj zaključek pred skupščino.
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